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داشــتیم که فیلم کمدی ســاخته می شد اما 
مردم اســتقبال نمی کردند. ما بــا یک پدیده 
اجتماعی به نام کرونا مواجــه بودیم که مردم 
را با مشــکلات روحی و روانی مواجه کرد. یک 
مدیر آگاه حتما این خلاء را با فیلم های کمدی 
پر می کند تا حال مردم خوب شود. مساله دیگر 
اینکه در این چندســال آیا کسی درخواست 
کرده اســت که ما به او پروانه ســاخت نداده 
باشیم؟ درواقع کسی از بزرگان سینمای ایران 
و فیلمسازان اجتماعی ما نیامد که درخواست 
پروانه ساخت بدهد. این کم کاری فیلمسازان 
است و من از هنرمندان درخواست می کنم که 
بیایند و فیلم خوب بسازند. اگر وضعیت سینما 
اکنون اینگونه شده اســت به ریل گذاری ها در 
یک زمان )دیگر( برمی گردد. زمانی دوســتان 
قهرمان را از سینمای ما گرفتند و به مضامین 
سیاه و فیلم های جشنواره ای روی آوردند. این 
دوســتان اکنون باید پاســخگو باشند. زمانی 
من تهیه کنندگان را صــدا می کردم و به آن ها 
تضمین می دادم که اگر کف قیمت را نفروشند 
خسارت آن ها را پرداخت می کنم. من اینگونه 
سینما را سرپا نگه داشتم. ســرمایه گذارها از 
سینما فرار کردند زیرا ســینما راکد شده بود 
و خیلی از فیلمســازان ما به ســمت پلتفرم ها 

رفتند. 

تهیه مسکن برای اهالی سینما
در حوزه مسکن ما ســعی کردیم که برای 
هنرمندانی که مســکن ندارند یک منزل تهیه 
کنیم تا اینکه شهادت آقای رئیسی اتفاق افتاد. 
من اعلام کردم که مشــکل بیمه بازنشستگی 
سینماگران را حل کرده ایم.  شما همه وظایف 
را از دولت نخواهید بلکه صنوف هم یک نقشی 
دارند. باید این مساله را درک کنیم که مخاطب، 
دولت و صنــوف هرکدام یک حــق و حقوقی 

دارند. برخی افراد در سینما یک حب و بغضی 
نســبت به دولت دارند و آماده یک جرقه برای 
براندازی نظام هســتند. صنوف باید در زمینه 
بیمه بیــکاری هنرمندان وظایفــی را برعهده 

بگیرند و مدام از دولت توقع نداشته باشند.

ماجرای بنیاد ملی پویانمایی 
و سند ملی سینما

پیشــنهاد تأســیس بنیاد ملی پویانمایی 
در سازمان ســینمایی مطرح و در شورای هنر 
تاسیس شد. در آنجا اعلام کردند که می خواهند 
این شــورا زیرنظر وزیر ارشاد مدیریت شود، اما 
درخواســت ما این بود که تحت نظر ســازمان 
سینمایی باشــد. متاســفانه طی اقدامی بنیاد 
ملی پویانمایی مستقل شد. بعدها این اختلاف 
وجود داشــت که مدیر بنیاد ملــی پویانمایی 
قبول نمی کرد که تحت نظر سازمان سینمایی 
اداره شــود. همانطور که مــن مخالف جدایی 
پلتفرم ها از سازمان سینمایی بودم. قرار بود طبق 
پیگیری های وزیر ارشاد در دولت قبل بنیاد ملی 
پویانمایی زیرمجموعه سازمان سینمایی باشد 
که متأسفانه به تغییر دولت برخوردیم. با اکران 
فیلم خارجی در دولت سیزدهم موافقت شد اما 
متأسفانه فیلمی درخواست اکران نداد که کپی 
رایت داشته باشد. ســند ملی سینما در دولت 
سیزدهم تصویب شد که بحث هایی دارد و قرار 

است که مشکلاتش مرتفع شوند.

برنامه توسعه و افتتاح 2هزار 
سالن سینما

 در برنامه توسعه چهار سال دوم حداقل دو 
هزار سالن سینما باید افتتاح می کردیم. بدین 
صورت که رئیس جمهور در هر ســفر اســتانی 
خود به استان های فاقد سالن سینما بودجه ای 
را برای این کار اختصــاص می دادند. وقتی ما 

می گفتیم که زیرســاخت ما مشکل دارد یعنی 
اینکه محصــولات فرهنگی ما اصــلا به برخی 

شهرستان ها نمی رفتند.
 روز اول که به ســازمان ســینمایی آمدم 
مشکلات را بررســی کردیم و در شهرستان ها 
شورای عالی ســینماها را احیا کردیم.  ازجمله 
کارهای ما در 4 ســال اول این بود که از فضای 
فیبر نوری برای انتقال فیلم ها استفاده کنیم و 
هارد حذف شد. من باید از آقای انتظامی برای 

ایجاد سامانه سمفا تشکر کنم.
 آقای زین العابدین در بنیاد سینمایی فارابی 
روی ســاخت اولین فیلم با هوش مصنوعی کار 
می کردند. در چهار ســال دوم مــا باید دو هزار 
ســالن افتتاح می کردیــم. آوردن حداقل 80 
میلیون مخاطب به سینماها هدف ما بود که این 
مهم از طریق سینماکارت اتفاق می افتاد.   یک 
مساله دیگر این بود که درصدی از ورود کالاهای 
خارجی به ایران را به بازنشســتگان اختصاص 
دهند تا مشکل معیشــت هنرمندان حل شود. 
شعار ما این بود که سینمای ایران فقط مخصوص 
ایران نیست. ما قوانین را تســهیل کردیم و به 
عنوان مثال اکنون تهیه کننده اســتانی داریم. 
در جشنواره فیلم فجر پارسال چهار کارگردان 
استانی داشــتیم. برای اولین بار مرکز گسترش 
سینمای مســتند و تجربی و بنیاد فارابی امور 
مربوط به اســتان ها دارند و در مرکز گسترش 
40 درصد بودجه را به استان ها اختصاص دادند. 
ما آموزش آنلاین رایگان در اســتان ها داشتیم. 
تا جایی که توانستیم و امکانات داشتیم تلاش 
کردیم. اگر آقای اســماعیلی توجه ویژه ای به 
ســینما نداشــتند و ما از جاهای دیگر بودجه 
تأمین نمی کردیم، نمی توانستیم این برنامه ها 
را اجرایی کنیم. مســلما اگر معیشت و اقتصاد 
سینما بهتر نمی شد ما نمی توانستیم به مسائل 

دیگری توجه کنیم.

ما تا به امروز به 
۲۵۵ فیلم پروانه 
ساخت دادیم. در 
این میان مجموعه 
فیلم های کمدی 
ما ۲۶ فیلم بود که 
پروانه ساخت گرفت 
یعنی ۱۰ درصد. 
برای فیلم اجتماعی 
۵۰ پروانه ساخت 
صادر شد. برای 
فیلم های خانوادگی 
۴۵ فیلم پروانه 
ساخت گرفتند و 
ژانرهای تاریخی، 
ورزشی و... هم 
داشتیم
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